



ILLINOIS FIRE SERVICE INSTITUTE

UNIVERSITY OF ILLINOIS AT URBANA-CHAMPAIGN

11 GERTY DRIVE | CHAMPAIGN, ILLINOIS 61820 | 217-333-3800

The Illinois Fire Service Institute (IFSI) serves as the oldest continuous fire training institution in the United States. Since 1925, first responders from across the state and the world have relied on IFSI to deliver top quality training, education, and research. For 40 years, IFSI has served as the statutory fire training institution for the State of Illinois.



Located in Champaign, the main IFSI campus offers a **28-acre training ground** with innovative class-A live fire and technical rescue props and training equipment.

IFSI delivers training courses in multiple formats:

- Online
- Blended
- On campus
- At state regional training centers
- At local fire departments
- Internationally

PROGRAMS AND COURSES OFFERED AT IFSI:

Firefighting Program

- Propane, Oil and Gas
- Fire Academy
- Basic Firefighting
- Advanced Firefighting
- Responder Intervention Team (RIT)
- Agricultural Rescue
- Command Officer Training
- Investigation
- Vehicle and Machinery Rescue
- Wildland Firefighting

To see a full list of all courses offered, visit our website.

FSI.ILLINOIS.EDU

Special Operations Training Program

- Hazardous Materials
- Rope Rescue
- Confined Space Rescue
- Trench Rescue
- Structural Collapse Rescue

National Incident Management System

Leadership Development and Decision Making

IFSI ANNUAL STATS:

OVER 60,000 STUDENTS REACHED	OVER 1,900 COURSES OFFERED	440,000 STUDENT HOURS
----------------------------------------	--------------------------------------	---------------------------------

INTERNATIONAL PROGRAM HIGHLIGHTS:

- IFSI has hosted the Chinese Librarians Scholarly Exchange Program for 15 years. Since 2005, the program has trained 411 librarians from 142 organizations.
- Visiting Scholar Program, 2008-2019, in total 142 scholars from 79 institutions worldwide.
- Hazardous Materials Awareness and Operations Training Program, 2009-2019, in total 60 participants.
- Hazardous Materials Technician Training Program, 2005-2018, in total 170 participants.
- Emergency Management Training Program, 2009-2012, in total 94 participants.

IFSI is a global leader in firefighter life-safety research. Our research efforts focus on action oriented studies in firefighter health and wellness, incident management and equipment technologies.

The IFSI Library is one of only three fire service dedicated libraries in the United States. **It houses a collection of over 72,000 books, articles, and reference materials.**

As the state statutory fire academy, IFSI has the highest quality classes that meet state and national standards. IFSI is proud to be accredited by both IFSAC and Pro Board which allows student to earn national certification.





伊州消防服务学院

伊利诺伊大学厄巴纳-香槟分校

美国伊利诺伊州香槟市戈蒂路11号邮编61820 | 电话 217-333-3800

伊州消防服务学院 (IFSI) 是美国历史最悠久、并持续不间断提供消防培训的机构。

自1925年以来，伊州和世界各地的应急人员都受益于IFSI提供的高质量培训、教育和研究服务。40年来，IFSI一直是伊利诺伊州的法定消防培训机构。



IFSI主校区位于伊州香槟市，占地**28英亩**，并配备了先进的A级现场消防和技术救援道具和培训设备。

IFSI开展多种形式的训练课程：

- 在线学习
- 混合式：在线 + 实操
- 在校学习
- 在州内训练中心培训
- 在地方消防部门培训
- 在全球范围内培训

IFSI提供的培训项目和课程：

消防培训项目

- 丙烷、石油和天然气
- 消防学院课程
- 基础消防课程
- 高级消防课程
- 应急响应干预小组(RIT)
- 农业救援
- 指挥官培训
- 勘察
- 车辆和机械救援
- 野外消防

特殊操作培训项目

- 危化品物质
- 绳索救援
- 密闭空间救援
- 缝隙/裂谷救援
- 结构坍塌救援

国家事故管理系统

领导力发展和决策系统

欢迎访问我们的官网，
了解全部课程信息。
FSI.ILLINOIS.EDU

IFSI 年度数据:

超过 60,000 学生人数	超过 1,900 提供课程数	440,000 学生课时数
--------------------------	--------------------------	-------------------------

国际项目成就：

- IFSI至今共举办了15届中国图书馆员学术交流项目。自2005年以来，共有411名来自142个组织和机构的馆员参与了交流项目。
- 共有来自全球79个组织和机构的142名学者参加了访问学者项目(2008-2019)。
- 共60人参加了危化品基础认知和处置操作培训项目(2009-2019)。
- 共170人参加了危化品技术人员培训项目(2005-2018)。
- 共94人参加了应急管理培训项目(2009-2012)。

IFSI是消防员生命健康安全研究的全球引领者。我们的研究集中在以行动为导向的消防员的健康与保健、事故管理、和设备技术方面的研究。

伊州消防学院图书馆是全美仅有的三个专业消防图书馆之一。它收藏了**超过72,000卷书籍、期刊、和参考资料**。

作为国家法定消防学院，IFSI具有符合伊州和国家标准的最高质量课程。值得一提的是，IFSI还获得了IFSA和ProBoard的认证，使学生可以有机会参与培训并获得国家级认证。



国际项目主任：阮炼

邮箱 lruan@illinois.edu | 电话 (美国+1) 217.265.6107

